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§112 Svar på motion (MP) om miljövänliga markmaterial på lekplatser och fotbollsplaner
§113 Revidering av arkivreglemente för Bollebygds kommun
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§107 KS2020/69

Samrådsremiss för ny järnväg mellan Göteborg-Borås - remissvar 
till Trafikverket 

Beslut
Ärendet överlämnas till kommunstyrelsen utan förslag till beslut från arbetsutskottet.

Ärendet
Trafikverket har upprättat ett samrådsunderlag för Göteborg-Borås, en del av nya stambanor. 
Detta är samråd nummer två av preliminärt tre samrådstillfällen. I detta samråd redovisas 
alternativa förslag till möjliga sträckningar av ny järnväg mellan Göteborg och Borås, samt de 
förslag Trafikverket har bedömt att de inte kommer att gå vidare med. Bollebygds kommun 
berörs av fem alternativa förslag till möjlig sträckning; Alternativ Hindås, Alternativ Hestra, 
Alternativ Bollebygd Nord, Alternativ Olsfors och Alternativ Bollebygd Syd. Alternativ Rävlanda 
Nord, Alternativ Rävlanda Syd och Alternativ Rydboholm är inte längre aktuella.
 
Samrådsunderlaget ligger till grund till för att inför nästa samråd väga preliminärt två återstående 
förslag till järnvägssträckning mot varandra inför slutgiltigt beslut. Trafikverket vill också ha 
synpunkter på miljökonsekvensbeskrivningens innehåll och utformning. Underlaget finns 
tillgängligt för synpunkter mellan 14 september 2020 och 6 november 2020.
 
Förslag till yttrande i sin helhet presenteras på kommunstyrelsens sammanträde 2020-10-27.
 
Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FR) föreslår att ärendet överlämnas till kommunstyrelsen utan förslag till beslut 
från arbetsutskottet. Förslaget antas.

Beslutsunderlag
 Svar på remiss angående ny järnväg mellan Göteborg-Borås, samråd 2.
 Samrådsremiss samråd 2
 Samråd 2 lokaliseringsutredning del 1 av 5
 Samråd 2 lokaliseringsutredning del 2 av 5
 Samråd 2 lokaliseringsutredning del 3 av 5
 Samråd 2 lokaliseringsutredning del 4 av 5
 Samråd 2 lokaliseringsutredning del 5 av 5
 Samråd 2 MKB del 1 av 3
 Samråd 2 MKB del 2 av 3
 Samråd 2 MKB del 3 av 3
 Samråd 2 Kulturarvsanalys (bilaga till MKB)
 Samråd 2 Landskapskaraktärsanalys del 1 av 4
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 Samråd 2 Landskapskaraktärsanalys del 2 av 4
 Samråd 2 Landskapskaraktärsanalys del 3 av 4
 Samråd 2 Landskapskaraktärsanalys del 4 av 4
 Samrådsredogörelse (samråd 1)
 Samråd 2 Planläggningsbeskrivning

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§108 KS2020/24

Samråd; ny översiktsplan Bollebygds kommun 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen beslutar att sända förslaget till ny översiktsplan för Bollebygds kommun på
samråd.

Ärendet
Alla kommuner ska enligt plan- och bygglagen ha en aktuell översiktsplan som omfattar 
hela kommunens yta. Översiktsplaneringen styrs i huvudsak av plan- och bygglagen och 
miljöbalken. Planen är inte rättsligt bindande, men ger en viktig vägledning och tas fram i 
en planeringsprocess som garanterar insyn i processen. Kommunfullmäktige ska, enligt plan- och 
bygglagen, ta ställning till översiktsplanens aktualitet minst en gång per mandatperiod.
 
Kommunstyrelsen gav i november 2012 dåvarande samhällsbyggnadsavdelningen i uppdrag att ta 
fram en ny översiktsplan för Bollebygds kommun. Arbetet med att ta fram en ny översiktsplan 
har påbörjats i två omgångar, 2012 respektive 2014. Under 2016 återupptogs arbetet med 
översiktsplanen och en aktualitetsförklaring togs fram 2017. Nuvarande
arbetsgrupp och styrgrupp började sitt arbete våren 2020 och beräknas vara klart i slutet av 
2021. Arbetet genomförs med konsultstöd samt personal på 
samhällsbyggnadsförvaltningen. Arbetet sker digitalt och handlingen finns endast att tillgå på 
nätet via länkar på hemsidan. Två olika tidiga dialoger har hållits innan samrådet för att samla in 
synpunkter. Samrådet är en stor del av översiktsplaneprocessen och som avlutas med en 
samrådsredogörelse som presenteras för styrgruppen. Därefter arbetar styrgruppen fram en 
granskningshandling som sedan lyfts till kommunstyrelsen för beslut om granskning. Antagandet 
av planen sker i kommunfullmäktige.
 
Inför samrådet har ett avgränsningssamråd för miljökonsekvensbeskrivningen hållits 
med Länsstyrelsen. Miljökonsekvensbeskrivningen ska redovisa en bedömning av den påverkan 
på miljön som planens genomförande kan få. Syftet med samrådet är att få fram ett så bra 
beslutsunderlag som möjligt och att ge möjlighet till insyn och påverkan. Planförslaget ska 
samrådas med kommuninvånarna, länsstyrelsen, regionen och berörda kommuner. Även andra 
myndigheter, sammanslutningar och enskilda som har ett väsentligt intresse av förslaget ska också 
kunna delta i samrådet. 
 
Planenhetens förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att sända förslaget till ny översiktsplan för Bollebygds kommun på
samråd.
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Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Beslutsunderlag
 Samråd för ny översiktsplan för Bollebygds kommun

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§109 KS2020/195

Förslag till kommuntal för mottagande av nyanlända, samt 
ensamkommande barn, för 2021 - yttrande 

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott antar yttrande, med ändringsförslag, avseende förslag till 
kommuntal nyanlända för 2021.
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott antar yttrande avseende anvisningsandelar för mottagande av 
ensamkommande barn 2021.
 
Båda yttrandena skickas till Länsstyrelsen i Västra Götalands län. 

Ärendet
Kommunen har fått in ett förslag för fördelning av kommuntal samt samråd angående 
ensamkommande barn. Av informationen framgår att Bollebygds kommun föreslås ta emot 17 
nyanlända 2021 samt 1,19 % av de ensamkommande barn som anvisas till Västra Götalands län 
2021. Kommunen har möjlighet att lämna synpunkter till Länsstyrelsen senast 2020-10-23. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslås yttra sig, då kommunstyrelsens nästa sammanträde är 
2020-10-27 och datum för synpunkter då har passerats.
 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott antar yttrande avseende förslag till kommuntal nyanlända för 
2021. Kommunstyrelsens arbetsutskott antar yttrande avseende anvisningsandelar för mottagande 
av ensamkommande barn 2021.
 
Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FR) föreslår som ändringsförslag att sista meningen i förslag till yttrande gällande 
nyanlända ändras till "Bollebygds kommun har emellertid inget att invända mot detta."
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslagen till yttranden kan antas, med föreslaget ändringsförslag i 
yttrandet gällande nyanlända, och finner att så sker. 
 
 

Beslutsunderlag
 Förslag till kommuntal nyanlända för 2021, samt anvisningsandelar av ensamkommande 

barn 2021 - yttranden
 Yttrande över kommuntal nyanlända 2021
 yttrande avseende anvisningsandelar för mottagande av ensamkommande barn 2021
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 Informationsbrev om preliminära anvisningsandelar för mottagande av ensamkommande 
barn 2021

 Bilaga 1, preliminära anvisningsandelar för mottagande av ensamkommande barn 2021
 Bilaga 2, Anvisnings- och andelsmodell för ensamkommande barn 2020
 Informationsbrev Förslag till kommuntal 2021
 Migrationsverkets förslag till länstal 2021
 Redogörelse för tillämpning av kriterier för fördelning av länstal 2021

Skickas till
esh.vastragotaland@lansstyrelsen.se
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§110 KS2020/211

Kapitalisering av Kommuninvest ekonomisk förening 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Bollebygds kommun ska till Kommuninvest ekonomisk förening (”Föreningen”) inbetala ett 
insatsbelopp om 1 600 000 kronor.

Kommunstyrelsen bemyndigas att vidta de åtgärder som krävs med anledning av inbetalningen.

Kommunstyrelsen bemyndigas att besluta om och vidta de åtgärder som krävs för inbetalning av 
kapitalinsats i Föreningen till följd av ökade krav på kapitalinsats under åren 2021, 2022, 2023 och 
2024, upp till ett belopp motsvarande maximalt 1 300 kr per invånare.

Ärendet
Bollebygds kommun är medlem i Kommuninvest Ekonomisk förening (”Föreningen”). 
Föreningen är en medlemsorganisation som utifrån en kommunal värdegrund företräder den 
kommunala sektorn i finansieringsfrågor. Upplånings- och utlåningsverksamheten bedrivs i det av 
Föreningen helägda dotterbolaget Kommuninvest i Sverige AB (publ) (”Kommuninvest”). 
Kommuninvests kreditvärdighet bärs upp av en solidarisk borgen från medlemmarna, vilken 
bidrar till att göra Kommuninvest till en attraktiv motpart för kvalificerade investerare och 
finansiella institutioner.
 
I november 2010 upptog Föreningen förlagslån från medlemmarna omfattande 1 miljard kronor. 
Syftet med förlagslånen var att efter finanskrisen snabbt höja nivån på kapital i Kommuninvest i 
avvaktan på att kapitalet genom medlemsinsatser ökat till de nivåer som krävs av 
Finansinspektionen. Föreningen har därför använt lånebeloppet till att finansiera ett separat 
förlagslån från Föreningen till Kommuninvest. Samtliga dåvarande medlemmar deltog i 
förlagslånen.
 
Bollebygds kommuns förlagslån till Föreningen uppgår till 1,6 mnkr, jämte ränta. Genom 
regeländringar får det befintliga förlagslånet till Kommuninvest inte längre inräknas in i 
kapitalbasen, vilket innebär att det inte längre fyller den tänkta funktionen att bidra till 
kapitaliseringen av Kommuninvest. Förlagslånen har därför diskuterats internt och vid 
medlemssamråd. Diskussionerna har resulterat i att det befintliga förlagslånet från Föreningen till 
Kommuninvest har sagts upp och återbetalats till Föreningen. Till följd av det, och i enlighet med 
punkt 4.3 i Lånevillkoren, har även förlagslånen från medlemmarna till Föreningen sagts upp av 
Föreningen. Förlagslånen ska därför återbetalas till medlemmarna.
 
Eftersom Kommuninvest de kommande åren behöver tillföras nytt kapital erbjuds samtliga 
medlemmar som bidragit till förlagslånen att omedelbart använda sin del av förlagslånen för att 
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öka sin kapitalinsats till Föreningen och således inbetala motsvarande belopp till Föreningen i 
form av en kapitalinsats.
 
För medlemskap i Föreningen krävs att en medlem bidrar med en kapitalinsats genom en 
obligatorisk medlemsinsats. Tidigare fanns det två nivåer på denna kapitalinsats som 
medlemmarna kunde välja mellan. Det har därutöver varit möjligt att delta med en tilläggsinsats. 
Vid föreningsstämman 2020 beslutades om en ändring av stadgarna så att en enda nivå på 
kapitalinsatsen i form av obligatorisk medlemsinsats ska gälla för samtliga medlemmar. Den nya 
nivån uppgår till 1 300 kronor per invånare för kommuner och 260 kronor per invånare för 
regioner, vilket samtliga medlemmar ska ha uppnått vid utgången av 2024. Den nya nivån har 
kopplats till en årlig trappa, där kravet ökar successivt under de kommande fyra åren enligt 
följande:

År          Kapitalinsats (kr/inv, kommun) Kapitalinsats (kr/inv, region)
2020            900                                         180
2021         1 000                                         200
2022         1 100                                         220
2023         1 200                                         240
2024         1 300                                         260
 
Medlemmarna ska således, med start 2021, se till att deras kapitalinsatser i Föreningen minst 
uppgår till ovan angivna belopp. Det kommer därutöver, liksom tidigare, vara möjligt att i 
enlighet med stadgarna delta med en insats utöver ovan angivna insatsnivå, upp till ett belopp 
motsvarande 1 800 kronor per invånare för kommuner.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.
 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Bollebygds kommun ska till Kommuninvest ekonomisk förening (”Föreningen”) inbetala ett 
insatsbelopp om 1 600 000 kronor.

Kommunstyrelsen bemyndigas att vidta de åtgärder som krävs med anledning av inbetalningen.

Kommunstyrelsen bemyndigas att besluta om och vidta de åtgärder som krävs för inbetalning av 
kapitalinsats i Föreningen till följd av ökade krav på kapitalinsats under åren 2021, 2022, 2023 och 
2024, upp till ett belopp motsvarande maximalt 1 300 kr per invånare.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Beslutsunderlag
 Kapitalisering av Kommuninvest Ekonomisk förening
 Information om kapitalisering
 Bilaga 1 Förslag missiv och beslutformulering
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 Bilaga 2 Insatskapital per medlem samt förlagslån

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§111 KS2019/156

Kameraövervakning av Bollebygdskolans yttre miljö 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen beslutar att kameraövervakning ska uppföras vid Bollebygdskolans yttre miljö 
och ger i uppdrag till samhällsbyggnadsnämnden att verkställa beslutet.

Ärendet
Skadegörelse vid och runt Bollebygdskolan ökar. Sett till de senaste tre åren uppgår kostnaderna 
för skadegörelse till strax över 515 000 kr. Inbrottslarm finns och ökad tillsyn av 
bevakningsföretag görs, trots det ökar skadegörelsen. Syftet med kameraövervakning är att 
minska skadegörelsen på och i kommunens fastigheter. I första hand genom att förebygga 
skadegörelse med tidig upptäckt. I andra hand genom att utgöra bevisföring mot eventuell 
gärningsman. Samråd har skett med verksamhet skola och förskola vilka finner 
kameraövervakning utanför skoltid som nödvändigt då de ser stora problem med den ökade 
skadegörelsen.
 
En förutsättning för kameraövervakning är att Datainspektionen beviljar tillstånd för det. I 
kommunstyrelsens reglemente fastställs att kommunstyrelsen ansvarar för ärenden rörande Lag 
(1998:150) om allmän kameraövervakning. Kommunstyrelsens ordförande fattade i juni 2019 ett 
delegeringsbeslut att lämna uppdrag till samhällsbyggnadsförvaltningen att ansöka om tillstånd 
för kameraövervakning. Samhällsbyggnadsförvaltningen inkom med handlingar till 
Datainspektionen i juni 2019. I ansökan till Datainspektionen angavs syfte, bevakningsområde 
samt tidpunkt för bevakningen. Kameraövervakningen kommer att ske på tider då ordinarie 
verksamhet inte pågår. För att få tillstånd beviljat måste kommunens intresse av 
kameraövervakningen väga tyngre än den enskildes intresse av att inte bli bevakad. I juli 2020 fick 
samhällsbyggnadsförvaltningen Datainspektionens beslut; ansökan var beviljad och tillstånd till 
kameraövervakning, enligt villkor i beslutet, har beviljats. Efter det att tillstånd beviljats har 
samhällsbyggnadsförvaltningen projekterat installation av kameror samt nätverk i enlighet med 
beviljat tillstånd. Utifrån framtaget underlag har offerter tagits in och sammanställning av 
kostnader har gjorts.
 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att kameraövervakning ska uppföras vid Bollebygdskolans yttre miljö 
och ger i uppdrag till samhällsbyggnadsnämnden att verkställa beslutet.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
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 Kameraövervakning av Bollebygdskolans yttre miljö
 Beslut tillstånd Bollebygds kommun bevakning med kamera

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§112 KS2019/261

Svar på motion (MP) om miljövänliga markmaterial på lekplatser 
och fotbollsplaner 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktige avslår motionen med hänvisning till att motionens intentioner och förslag 
redan utförs.

Ärendet
Rose-Marie Grune (MP) föreslår i en motion inkommen 2019-11-04, att Bollebygds kommun 
vid planering av nya lekytor och idrottsplaner och vid upphandling uppställer krav på plast- 
och gummifritt material, och att Bollebygds kommun tar fram en handlingsplan för att fasa ut 
de konstgräsplaner och lekytor som innehåller plast- och gummigranulat och istället byter ut 
mot miljövänligare alternativ såsom t ex bark, kork, cellulosaflis eller andra naturmaterial. 
Motionären föreslår även att Bollebygds kommun ser över underhållsrutiner och skyddsåtgärder 
för att minimera slitage och därmed uppkomst av mikroplaster samt förhindra spridning till 
miljön genom att t ex installera granulatfällor och mikroplastfilter i 
dagvattenbrunnar. Kommunfullmäktige har på sammanträde 2019-11-14, § 155, remitterat 
motionen till kommunstyrelsen för handläggning.
 
Kommunstyrelseförvaltningen har vid handläggning av motionen begärt synpunkter och underlag 
från samhällsbyggnadsförvaltningen samt kommunens upphandlingsansvariga 
tjänsteperson. Samhällsbyggnadsförvaltningens enhet för park/avfall håller med om att 
Bollebygds kommun vid planering av nya lekytor och idrottsplaner och vid upphandling ska ställa 
krav på plast- och gummi-fritt material. Parkavdelningen ämnar använda plast- och gummifria 
material som fallskydd när man gör om befintliga eller upphandlar nya lekplatsområden och 
parker. Vad gäller att fasa ut de konstgräsplaner och lekytor som innehåller plast- och 
gummigranulat svarar parkavdelningen att det finns två områden där det ligger gummimattor. 
Det är Erikstorps lekplats vid änden på Bjälkvägen där lades det ut 2007 och dessa är redan 
inplanerade för utbyte till fallsand under 2020. Den andra ytan är Skattegårdsparken som togs i 
bruk 2018. Den tekniska livslängden på dessa mattor är 15-20 år. Parkavdelningen ser inte att 
man har resurser till att byta ut dem i förtid utan det som utförs är en kontinuerligt noggrann 
bevakning av mattorna, och byta ut mot annat material så fort man märker att mattorna börjar 
närma sig slutet på sin tekniska livslängd. 
Vad gäller att se över underhållsrutiner och skyddsåtgärder för att minimera slitage och uppkomst 
av mikroplaster svarar parkavdelningen att man redan har underhållsrutiner vad gäller lekplatser 
där personalen på regelbunden basis ser över vilket skick lekplatserna ha. Vidare utförs en årlig 
besiktning där man får ett protokoll på felen på lekplatserna och där man åtgärdar felen 
allteftersom de upptäcks. Skyddsåtgärd i att installera granulatfällor och mikroplastfilter får man 
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vid behov ta fram en offert på i samarbete med VA-avdelningen och se vad resurserna räcker till.
 
Kommunens lokalstrateg yttrar sig kring konstgräsplanen i Olsfors. Kommunen äger planen men 
mellan Bollebygds kommun och Olsfors IF finns ett avtal om skötsel av konstgräsplanen. Det 
finns också en konstgräsplan vid Bollebygdskolan. Där finns inga plastkulor/granuler utan man 
har sand som fyllnad. Man har även gummiasfalt utifrån säkerhetsaspekt för barnen. Vid 
planering av nya lekytor för barn eller utbyte av annan utrustning har kommunen i större 
utsträckning börjat använda naturmaterial både på utrustning och som fallskydd, t ex bark vid 
Nolåns förskola.
 
Enligt kommunens upphandlingsansvarige kommer kommunen vid upphandling av nya 
lekplatsområden att ställa krav på plast- och gummifria material. Så länge marknaden har material 
som också är ekonomiskt försvarbart är det inga problem. Kommunen försöker ställa rimliga 
miljökrav i alla upphandlingar man gör numera, och kommunen följer de kriterier som finns att ta 
del av via Upphandlingsmyndigheten.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.
 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunfullmäktige avslår motionen med hänvisning till att motionens intentioner och förslag 
redan utförs.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
 Svar på motion (MP) om miljövänliga markmaterial på lekplatser och fotbollsplaner
 Motion om miljövänliga markmaterial på lekplatser och fotbollsplaner

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§113 KS2019/35

Revidering av arkivreglemente för Bollebygds kommun 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslag till reviderat arkivreglemente för 
Bollebygds kommun, daterat 2020-10-01.
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att tidigare arkivreglemente, antaget 
av kommunfullmäktige 2009-09-17, § 120, upphör att gälla.

Ärendet
Bollebygds kommun är skyldig att följa de lagar och riktlinjer som gäller för hantering av 
allmänna handlingar. För att kommunen ska åstadkomma en effektiv, säker och ändamålsenlig 
ärende- och dokumenthantering behöver kommunen ett aktuellt och uppdaterat regelverk i form 
av ett arkivreglemente. Reglementet gäller för kommunens alla myndigheter. Med myndighet 
avses i reglementet kommunstyrelsen och övriga nämnder, kommunfullmäktiges revisorer samt 
andra kommunala instanser med självständig ställning. Reglementet är teknikneutralt och gäller 
oavsett hur informationen lagras, struktureras och förmedlas.
 
Målet med reglementet är att i enlighet med offentlighets- och sekretesslagen skapa en god 
offentlighetsstruktur vid hantering av allmänna handlingar i Bollebygds kommun. Detta innebär 
att de berörda nämnderna och styrelsen bland annat ska se till att allmänna handlingar kan lämnas 
ut med den skyndsamhet som krävs enligt tryckfrihetsförordningen och att rätten att ta del av 
allmänna handlingar enligt tryckfrihetsförordningen säkerställs samtidigt som sekretesskyddet 
bevaras. Syftet med reglementet är att fastställa hur arkivhanteringen ska organiseras och att 
närmare precisera ansvarsfördelning utöver vad som framgår i de bestämmelser som följer av lag 
eller förordning.
 
Av arkivreglementet framgår att kommunstyrelsen är arkivmyndighet i Bollebygds kommun. Hos 
arkivmyndigheten ska det finnas ett kommunarkiv. Kommunstyrelseförvaltningen är operativ 
instans som sköter kommunarkivet, och ska vårda förvarat arkivbestånd i kommunarkivet samt 
främja arkivens tillgänglighet och deras användning i kulturell verksamhet och 
forskning. Arkivmyndigheten ska utöva tillsyn över nämnders och styrelsers arkivvård enligt lag, 
och lämna rekommendationer kring metoder, materiel och skydd rörande arkivvården i 
kommunen.
 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslag till reviderat arkivreglemente för 
Bollebygds kommun, daterat 2020-10-01.
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Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att tidigare arkivreglemente, antaget 
av kommunfullmäktige 2009-09-17, § 120, upphör att gälla.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Beslutsunderlag
 Revidering av arkivreglemente för Bollebygds kommun
 Arkivreglemente för Bollebygds kommun
 Arkivreglemente för Bollebygds kommun

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§114 KS2020/213

Bollebygdsambassadör 2021 

Beslut
Kommunstyrelseförvaltningen får i uppdrag att skriva och sätta in en annons i 
AnnonsMarkna´n samt kommunens webbplats, för att allmänheten ska kunna föreslå kandidater 
till
Bollebygdsambassadör 2021. Deadline för anmälan/förslag ska vara 8 november 2020.

Ärendet
Bollebygds kommun har varje år sedan 2003 utsett en Bollebygdsambassadör. Personen 
eller personerna som utses ska agera som goda ambassadörer genom att hjälpa till och sprida 
en positiv bild av Bollebygds kommun. För att kunna utses till ambassadör måste personen 
eller personerna ha anknytning till kommunen, antingen vara bosatta eller ha bott i kommunen. 
Inför varje utnämning får allmänheten komma in med förslag på kandidater. Det är politikerna 
i kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunfullmäktiges presidium som utser 
årets Bollebygdsambassadör.
 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningen får i uppdrag att skriva och sätta in en annons i 
AnnonsMarkna´n samt kommunens webbplats, för att allmänheten ska kunna föreslå kandidater 
till
Bollebygdsambassadör 2021. Deadline för anmälan/förslag ska vara 8 november 2020.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.
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§115 KS2019/288

Konsumentvägledning i Bollebygds kommun från 2021 och framåt 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen beslutar att konsumentvägledning upphör i dess nuvarande form från och 
med 1 januari 2021 och att invånare i Bollebygd framöver får vända sig till Konsumentverket 
samt Hallå konsument.

Ärendet
Bollebygds kommun har sedan 1998 haft ett avtal med Härryda kommun där Bollebygds 
kommun årsvis köper del i telefonrådgivning avseende konsumentvägledning. Sedan hösten 2000 
köper Bollebygds kommun även konsumentinformation för årskurs 9 på Bollebygdsskolan samt 
sedan 2017 även för skolans 6:or. Tjänsteköpet motsvarar 50 tkr/år. Nuvarande avtal löper ut 31 
december 2020. Härryda kommun har beslutat att dra in på tjänsten som konsumentrådgivare 
vilket innebär att de inte kommer att tillhandahålla tjänsten konsumentrådgivning från och med 
januari 2021 vare sig för sina egna eller Bollebygds invånare. Härryda kommun kommer i stället 
att hänvisa till den allmänna tjänsten Hallå konsument.
 
Hallå konsument är en rikstäckande upplysningstjänst som samordnas av Konsumentverket. Hit 
kan man vända sig med frågor om köp av varor och tjänster, reklamationer, att handla hållbart 
och annat som man som konsument behöver hjälp med. Hallå konsument ger också allmän 
information om vilka regler som kan gälla vid transaktioner inom delningsekonomi och vid andra 
avtal mellan privatpersoner om köp av varor eller tjänster. Hallå konsument svara på frågor om 
köp av varor och tjänster, reklamationer och konsumentlagstiftning. De ger vägledning inför ett 
köp och kring hur man kan handla miljömässigt hållbart. De hjälper personer vidare till experter 
hos andra myndigheter, konsumentbyråer och kommunal konsumentvägledning. Hallå 
konsument kan inte kontakta företag, agera ombud eller medla mellan person och företag. De 
granskar inte handlingar, tolkar inte avtal och skriver inte anmälan till ARN eller ansökan till 
domstol. Hallå konsument hjälper inte till att svara på skoluppgifter. Hallå konsument ger inte råd 
till företagare. Företagare uppmanas i stället kontakta sin branschorganisation eller en jurist om 
de vill ha råd och tips. Information riktad till företagare om bland annat avtal, villkor, 
marknadsföring, produktsäkerhet och prisinformation finns på Konsumentverkets webbplats.
 
Den största skillnaderna mot nuvarande konsumentvägledningstjänst är att rådgivning idag ges till 
företagare som har frågor som främst är relaterade till ett förhållande gentemot konsumenter. 
Dessutom ingår nuvarande konsumentvägledningstjänst utåtriktade/förebyggande aktiviteter t ex 
Centrumdagar, kort sagt, finnas där människor finns.
 
Konsumentvägledaren från Härryda har haft föreläsningar för skolungdomar där hen träffat 
elever i 6:an och 9:an på Hem- och konsumentkunskapen. Riktade insatser mot skolungdomar 
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ingår inte heller i Hallå konsuments utbud.
 
Statistik från konsumentvägledningen i Härryda visar att antal kontakter och föreläsningar för 
skolelever minskat de tre senaste åren, dock är statistiken för 2020 dels bara för första halvåret 
delvis missvisande då föreläsningar inte kunnat ske i den utsträckning som planerat p.g.a. 
coronapandemin. De siffror som anges är kontakter där konsumenten uppgett att de ringer från 
Bollebygd. Det finns alltså ett mörkertal som gäller de som inte uppgett varifrån de ringer. 
Siffrorna är alltså minimiantalet.

2018 Antal kontakter: 103, Antal föreläsningar: 10, Antal elever: 210
2019 Antal kontakter: 88, Antal föreläsningar: 12, Antal elever: 256
2020 Antal kontakter: 40, Antal föreläsningar: 1, Antal elever: 25
 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att konsumentvägledning upphör i dess nuvarande form från och 
med 1 januari 2021 och att invånare i Bollebygd framöver får vända sig till Konsumentverket 
samt Hallå konsument.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
 Konsumentvägledning i Bollebygds kommun från och med 2021
 Avtal 2020 konsumentvägledning Bollebygds och Härryda kommuner

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§116

Meddelanden

Ärendet
CSG-protokoll

Anmälningar
 KS2020/185-3  Protokoll CSG 2020-08-19
 KS2020/185-4  Protokoll CSG 2020-09-23
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